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¡Vaya timo!

Esta semana decidí adquirir un

vehículo de gerencia de la mar

ca Mercedes, desde luego no ha

blamos de un utilitario, hice mi

reserva, aboné mi paga y señal y
al día siguiente fui a pagar la to

talidad del vehículo, talón en

mano, para que procedieran a la

preparación del mismo

pero ... ¡Qué sorpresal El vehícu

lo ya no existía, ¡lo habían ven

dido a otro cliente! ¿Qué ocu

rre?¿Ya no existe la ética profe
sional? ¿Una paga y señal ya no

tiene ningún valor? ¿Este con

cesionario vende o subasta?

En definitiva, nadie me dio

una explicación mínimamente

creíble ni coherente. Al menos

pude conseguir que me devol

vieran mi paga y señal, además

del derecho al pataleo que ya
nadie me podrá quitar.

Una marca como Mercedes no

creo que esté dispuesta a ver

desprestigiada su imagen por un

grupo de ineptos e irresponsa
bles que espero, tras esta lectu

ra, empiecen a mostrar más res

peto y profesionalidad hacia sus

futuros clientes. A mí, ya me

han perdido.
XAVIPRAT

Granollers

Resposta de Segovia
En relació a la carta al.lusiva a la

Policia Local de Granollers pu
blicada el 4 de novembre i sig
nada per Jordi Meneses, voldrí

em precisar el següent:
Creiem que l'afirmació que

vostè fa en relació a que la Poli

cia Local de Granollers va al

mercat de Canovelles a "mul

tar para completar el cupo que
no logran durante la semana"

és desafortunada i respon al des

coneixement de la forma de tre

ballar d'aquest cos.

Certament la Policia Local co

rregeix infraccions i intenta fer

més fluïd el trànsit al carrer de

Ramon Llull. Per això denun

ciem i així ho seguirem fent

(306 denúncies en aquest lloc,
enguany), els turismes que esta

cionen a l'interior de la rotonda

o al passeig de la Ribera, ja que

posen en perill la resta d'usuaris

de la via que han de circular en

vaint el carril de circulació con

trari per sortejar els vehicles es

tacionats enmig de la vorera i

enmig del carril de circulació.

No cal dir que, a més, aquests
vehicles mal estacionats no dei

xen passar per la vorera a les

persones que van caminant o

que porten el cistell a el carro de
la compra, i encara més impor
tant, impedirien l'accés al mer-

Al carrer Girona

ja tenim vianants!

Per
la calçada em jugo la vida, per la vorera espanto

als vianants i malauradament, no puc volar, encara

que si fos així també escriuria algun ornitòleg dient

que espantem els ocells. Per altra banda, des de

l'administració es vol fomentar el transport alterna

tiu per descongestionar el trànsit de la ciutat. Però no es

fan infraestructures i les que es fan són al 'cul del món'.

Queden dues opcions: circulem per la calçada amb el

rise que això comporta o circulem per la vorera inten

tant no intimidar els vianants.

Valguem Déu senyor Garrell! Per on podem passar
sense ser objecte de recriminacions?

Però tots sabem que la solució no la té vostè. La solu

ció, com sempre, la té l'Ajuntament. Tant vostè com jo
som víctimes. Víctimes dels conductors maleducats, via

nants intolerants i ciclistes temeraris. Si un dia passo en

bicicleta pel carrer Girona de 3 a 4 i el veig assegut a la

parada, podem petar la xerrada com cal.

PERE A. GAMERO
Granollers

cat dels vehicles d'emergències
en cas de que fos necessari. Com

és públic i notori, contràriament

al que vostè diu, a 100 metres

de l'accés al mercat de Canove

lles hi ha l'estacionament gratuït
del carrer Ramon Llull, amb ca

pacitat per encabir més de 400

vehicles, i aproximadament uns

300 més a l'entorn.

JUAN MANUEL

SEGOVIA RAMOS

Regidorde
Seguretat Ciutadana

Ajuntament de Granollers

Reformes
Casa Consistorial

A principis de setembre va arri

bar a I'Ajuntament de Cànoves i

Samalús el projecte de reforma

de la Casa Consistoríal, dema

nat un any enrera a la Diputa
ció. Així ho diu a la Revista del
Vallès en un article de l'exem

plar de I'll de novembre. És de

lamentar que els regidors en l'o

posició se n'assabentin dos me

sos després, per mitjans aliens al
consistori.

Entretant, s'ha celebrat un Ple

Ordinari el 29 de setembre i dos

extraordinaris després. En cap
d'ells s'ha donat notícia de l'a

rribada del projecte. És més, en

el torn de preguntes del Pie de
29/9 -segons consta en l'esbo

rrany de l'Acta - es contestà que
encara no s'havia rebut.

Agriairia que repassés l'expe
dient. Li falla la memòria. El

projecte no es va demanar l'any
passat. El juny de 2003 l'Oficina
Tècnica de Cooperació de la Di-

putació ja havia lliurat a l'Ajun
tament un estudi amb diverses

alternatives perquè escollís la

que considerés més adient. I així

ho va fer.

Les últimes eleccions munici

pals són de maig de 2003. No hi

ha record que es consultés a l'o

posició sobre la distribució d'es

pais en tot el temps transcorre

gut de l'actual legislatura. Con

fiem en no trobar-nos amb cap

sorpresa quan ens toqui veure el

projecte.
JAUME SERRAT

Regidor en Cap de CiU

Cànoves i Samalús

Una refJ.exión
sobre elIAE

No es muy afortunado relacio

nar volumen de facturación
con capacidad de pago de un

impuesto que en 3 años ha au

mentado un 33 por ciento. Un

mayor o menor volumen de
facturación no es sinónimo de

un mayor o menor volumen de

beneficios. A veces, la propor
ción es totalmente a la inversa.

Recurrir a esta relación, además
de constituir intromisión en la

esfera privada, podría llegar a

tener efectos fulminantes, por

ejemplo, la temida deslocaliza

ción. Por otra parte, también

puede inducir a creer que en la

política fiscal subyace un cierto

animus confiscatorio sustenta

do por los signos externos, y

por tanto subjetivos, del contri

buyente.
M.RIERA

Granollers

Sobre el artículo

"Ladrones de Instituto"

Amb data de 28 d'octubre la Re

vista del Vallès va publicar un

article amb el titular Ladrones

de Instituto, signada per Jaume

Ribell, on a partir del relat de

Margarida Redondo, profesora
de l'lES Manuel Blancafort, es

feien una sèrie d'afirmacions,

algunes inexactes, sobre l'incre

ment de robatoris als instituts de

secundària i en concret a l'lES

que jo dirigeixo.
Utilitzant el dret de rèplica a

què tinc dret, sense cap voluntat

d'entrar en polèmica, com a di

rectora de la institució que s'es

menta en l'article, voldria fer al

gunes precisions a la notícia:

En primer lloc, Jaume Ribell,
el periodista que signa l'article,
no ha contrastat la informació,
només s'ha limitat a creure com

a única font, que ha considerat

fidedigna, el relat d'uns fets que
fa una persona a títol personal.

En segon lloc, des del claustre

del professorat de l'lES Manuel

Blancafort i des de la Direcció,
considerem que s'ha desorbitat

el tema tot fent notícia del que
no és noticiable. També conside

rem que la publicació de notí

cies d'aquest tipus no beneficia

a ningú, molt sovint només cre

en alarmisme entre la població.
1, en tercer lloc, voldria mani

festar que aquests problemes no

són problemes que es generin
en el si de les institucions esco

lars, ni que ara els adolescents

siguin pitjors que abans, senzi

llament l'escola és un reflex

exacte de la societat, per això hi

conflueixen els problemes que

genera la societat mateixa i és la

nostra missió fomentar, entre al

tres, els valors de convivència i

civisme, cosa que ja fem.

Li agraeixo l'atenció per haver

llegit aquestes línies i si real

ment des de la seva revista es

vol col-laborar a fomentar els

valors de ciutadania i convivèn

cia i eradicar les conductes incí

víques, li recomano que exigeixi
als seus treballadors que con

trastin sempre les notícies i tin-
. guin com a valors primordials la

veracitat i I'ètica professional.
EULÀLIA PURTÍ

iPURSALS

Directora lES Blancafort

NOTA DE REDACCIÓN
Aunque no es política de la revis

ta contestar las cartas de los lectores,
como autor del citado artículo y an

te las acusaciones hechas, debo acla

rar que antes de su publicación sí se

contrastó la información con la di

rectora del centro, a la que se infor

mó telefónicamente de que esa in

formación se iba a publicar pese a su

intención de que no fuera así.
JAUME RJBELL.
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